
Maandag 1 april, 15.29 uur 
 
LS, 
 
hoewel het mij uit de raads-agenda niet duidelijk is geworden, heb ik begrepen dat er een 
'actualiteitendebat' over bomenkap  in  Schoonhoven zal worden gehouden. 
 
Ik heb bij de vergaderstukken wel gezien dat er bezwaren zijn ingediend tegen de kap van een aantal 
monumentale bomen langs de Lopiker Singel. 
Met betrekking tot de voorgenomen kap van een aantal bomen aan de Oude Haven heb ik 
onderstaande mail verzonden aan de gemeente, die ik graag als element voor de discussie met de 
raadsleden wil delen. 
De gemeenschappelijke deler in beide verzoeken, waarvan ik hoop dat de raad zich over uitspreekt, 
is het gevoel dat: 

 de gemeente weinig gevoel toont voor de intrinsieke waarde van oude bomen: voor vogels, 
vleermuizen en insecten; maar ook niet voor beleving- en attractiewaarde voor bewoners en 
bezoekers 

 de gemeente zich moeilijk als dienstverlener naar haar burgers opstelt maar voorkeur heeft 
voor een gezagsverhouding en inspraak tracht te omzeilen met een formalistische insteek 
(besluit is besluit) 

 ondanks het vorige punt, de gemeente moeite heeft met wettelijke beschermingsregels, 
gezien de losse omgang met de termijnen van het broedseizoen, en andere milieubepalingen 
(onderzoek naar beschermde diersoorten) 

Daarnaast is het moeilijk in te zien welk belang de gemeente eigenlijk dient of heeft met deze 
ingrepen in de directe leefsfeer van (een aantal van) haar burgers 
 

met vriendelijke groet, 
  
Wouter Beekman 
 
 

Wouter Beekman  
 

vr 29 mrt. 10:07 (3 
dagen geleden) 

  
 

aan info 

 
 

beste heer          (ambtenaar), 
 
Ik belde u net, maar trof u niet bereikbaar. Bijgaand mijn punt, naar aanleiding van 
het schrijven cq aankondiging van de gemeente, die ik gister ontving, betreffende het 
kappen van een aantal bomen aan de Oude Haven. 
Ik weet niet wie het initiatief tot de onderliggende inspectie heeft genomen, maar de 
uitkomst dat er een zekere aantasting van de bomen aanwezig is, is geen nieuw 
inzicht. We hebben in het kader van het kadeherstelproject afgesproken met alle 
betrokkenen, dat we de bomen de tijd zouden geven om te herstellen van die 
ingreep. Om die tijd in te perken tot 1 jaar, lijkt me een beetje wrang. De urgentie 
voor het kappen lijkt op het eerste gezicht niet aanwezig. Maar als uit uw 
inventarisatie zou blijken dat die er wel is, dan lijkt me op zijn minst een second 
opinion van een tweede partij gewenst om te kunnen overtuigen. Ik heb dit voorjaar 



veel bomen in Schoonhoven zien sneuvelen, waarvan de noodzaak zeer discutabel 
lijkt. 
Daarnaast maak ik er bezwaar tegen indien u een dergelijk kap in het broedseizoen 
zou willen uitvoeren: dat lijkt mij tegen de wettelijke bescherming die we daarvoor 
hebben ingericht. 
 
Ik hoop snel van u te vernemen, en vertrouw erop dat u de voorgenomen kap op zijn 
minst uitstelt tot na het broedseizoen en tot door een onafhankelijke partij is 
bevestigd dat er inderdaad onacceptabele risico's kleven aan het handhaven van die 
bomen, waardoor een inbreuk op de eerder gemaakte afspraken gerechtvaardigd 
zou zijn. 
 
 
 
met vriendelijke groet, 
  
Wouter Beekman 
 


